
KS Ledina
Program dela 0 0 ZSMS za leto 1984/85 - Na sestanku je 5.

novembra 13 članov 0 0 ZSMS iz KS Ledina in KS Tabor sestavilo in
sprejelo program dela za leto 1984/85.

Z anketami, plakati in prek poznanstev bodo skušali pridobiti nove
člane za delo v mladinski organizaciji, posamezne mladince pa bodo
vključili v delegacije in komisije v KS Ledina in Tabor. Članom 0 0
ZSMS bodo omogočili politično izobraževanje in sodelovanje na vaji
NNNP 85. Organizirali bodo dramsko sekcijo, hkrati pa obiskovali
kultume prireditve v Cankarjevem domu, SNG Drama, Mladinskem
gledališču itd. Organizfrali bodo ali pa sodelovali pri kulturnih prire-
ditvah ob proslavah za 29. november 1984, novoletni prireditvi,
proslavi za 27. april, 1. maj, 25. maj in 29. november 1985 ter
novoletni prireditvi 1985/86. Sodelovali bodo z 0 0 ZSMS Vače ozi-
roma Spodnja Slivna in s KS Vojak iz Rake ter pri majskih srečanjih v
letu 1985 s KS Tabor. Organizirali bodo čistilne akcije v KS Ledina in
Tabor. Aktivno se bodo vključili v delovanje TVD Partizan Tabor,
sestavili bodo košarkaško ekipo in morda še katero, kar je odvisno
od zanimanja. V sodelovanju s KS bodo organizirali rekreativni
namizni tenis, streljanje z zračno puško ali z drugim strelnim orož-
jem. Prihodnje leto bodo organizirali izlete v planine in rekreativno
kolesarjenje. Organizirali bodo plese in če bo dovolj zanimanja tudi
foto sekcijo.

Program dela bodo lahko izvedli le, če bodo pridobili dovolj novih
članov, sicer bodo morali izpustiti nekatere točke.

* • *
Prlprav« na letno programako konferenco - V ponedeljek, 19.

novembra je bila v mali sejni sobi KS Tabor skupna seja predsedstev
KO ZRVS Tabor in Ledina. Obravnavali so gradivo za letno konfe-
renco, ki je bila 22. novembra 1964. Med drugim so se pogovarjali
tudi o organiziranju proslave ob dnevu JLA.

* * *
Krltlčne ocen« članov ZK - Člani 0 0 ZK Ledina so 23. oktobra na

podlagi predloga sklepov 13. seje CK ZKJ na svojem 6. sestanku
kritično ocenili delo vsakega posameznega člana. Sestanka sta se
udeležila tudi Mara Rupena, predstavnica OK ZKS in predstavnlk CK
ZKS Janez Krnc.

Ugotovili so, da je več članov (poleg tistih, ki so zaradl bolezni all
slarosti stalno opravičeni) neaktivnih. Ti se zelo redko udeležujajo
sestankov, odsotnosti ne opravičijo in že dalj časa niso poravnali
članarine. Po temeljiti obravnavi vzrokov za neaktivnost teh članov
so sprejeli sklep, da bodo enega črtali iz ZKJ, dvema bodo izrekll
tovariško kritiko, tri člane pa bodo povabili na pogovor.

* * *
Udelaiba rozvrvnlh vojaiklh starealn nl vadno polnoittvilna -

Skupna seja predsedstva KO ZRVS Ledina - Tabor je bila 25.
oktobra. Obravnavali so udeležbo članov ZRVS Ledine in Tabora na
letošnjih aktivnostih. izvedbo letnih konferenc, pripravo proslave ob
dnevu oboroženih sil SFRJ ter predloge za priznanja in plakete. Na
podlagi pogovora so ugotovili letošnjo udeležbo RVS Ledine in
Tabora pri posameznih oblikah izobraževanja RVS. Pri spomladan-
skih aktivnostih je bila zadovoljiva, na tehničnem zboru pa je bila
udeležba slaba, čeprav so bile stareSine pravočasno seznan/eni s to
akcijo. Predsedstvo KO ZRVS je zato sklenilo, da bodo ustrezno
ukrepali proti tistim RVS, ki načelno odklanjajo sleherno udeležbo
pri usposabljanjih in akcijah. Poleg tega bodo predsedstvu OK ZRVS
Center predlagali, naj ponovno prouči program za naslednje leto, ki
naj se po možnosti dopolni z resnično privlačnimi temami (iransko-
iraška vojna, ipd.), ki bodo zanimive za vse RVS. B.


